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01.03 Verdalingen  og TA  
Uttalelse fra årsmøtet om Boligmangel i Verdal. 

(Uttalelsen står på hjemmesida.) 

 

07.03 Trønderavisa 

En liten notis på Næringssiden, 

hvor Brita blir sitert om 

eiendomsskatt under overskriften  

” – Helt meningsløst”. 

 

10.03 Verdalingen 

Leserinnlegg om eiendomsskatt. (Se hjemme-

siden) 

 

12.03 Trønderavisa 

Leserinnlegg om eiendomsskatt. (Samme som i 

Verdalingen). 

 

24.03 Uttalelse til Landsmøtet i april 

Brita har utformet en uttalelse om utdannings-

kriteriet i tildeling av midler 

til drift av barnehager. 

Uttalelsen er sendt Venstre 

fra Nord-Trøndelag Venstre. 

(Se hj.siden) 

 

 

20.03 Plan og samfunn 

Johannes stilte spørsmål om stenging av krysset 

Fættavegen og E6. Adm. viste til 2 brev fra 

Statens vegvesen som vil stenge vegkrysset. Det 

ble konkludert med at det ikke ville føre fram å 

ta saken opp på nytt. Venstre ønsket tillatelse til 

å kjøre sørover i krysset inntil ny veg blir bygd. 

 

24.03 Lokalpolitisk nettverk.  
Ble holdt i Trondheim. Johannes R møtte fra 

Verdal. 

 

Møtet starter med en slags status og veien videre 

mot valget med Hans Antonsen.  

 

Deretter var det gruppearbeid, hvor 

Johannes ledet delen med 

lokallagsarbeid og involvering av 

medlemmer.  

 

 

Neste var en orientering om programarbeidet,  

hvilken type innspill de ønsker, og rent 

konkret hvordan det skal gjøres.  

 

Tilslutt var det en sesjon om media. Hvordan 

få journalisten interessert, hvilke typer saker 

som er interessante osv. , ved Torgeir Anda  

 

26.03 Kommunestyre  
Johannes og Brita møtte 

 

Felles interpellasjon fra opposisjons-

partiene om Samhandlingsreformen. (Hele 

interpellasjonen står på 

hjemmesiden).  

Første gang både SP, H, FrP, 

V og SV sto bak felles 

interpellasjon, Omhandlet bl.a 

samarbeid med Levanger kommune om 

lokalisering av ferdigbehandlede pasienter. 

 

Sak om Boliger til midlertidig innleid 

arbeidskraft på Ørin. 

Opposisjonen sto samlet om et forslag som 

innebærer at det må 

vurderes om boliger på 

lang sikt bør legges i 

utkanten av industri-

området, men at det må 

lages en reguleringsplan 

hvor også Ørin overnatting tas med i 

diskusjonen.  

Etter lang diskusjon og gruppemøter ble også 

resten av kommunestyret med på dette med 

unntak av bare ordføreren. Han gikk inn for at 

Ørin overnatting skulle bli der de er - før dette 

ble vurdert som reguleringssak. 

 

Spørsmål fra Venstre om minste-

pensjonister og andre med svak betalings-

evne og muligheter for fritak/reduksjon av 

eiendomsskatt. (Spørsmålet står på 

hjemmesiden). Dårlig svar. Svarte bl.a. ikke 

på hvilke kriterier som gjelder for fritak.  

 

Hjemmesiden:  www.verdal.venstre.no 

 

http://www.verdal.venstre.no/

